
 

Besluitenlijst Commissie Grondgebied 

Datum 23-01-2020 

Tijd 19:30 - 22:10 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Raadzaal 

Voorzitter De heer H.W. Wiesenekker 

Toelichting  

 

  

1 

19:30 

Opening 

 

2 

19:30 

Raadsagenda: Startnotitie Woonvisie 2021-2025 en Besluit B&W inzake 11e 

Rapportage faseren en doseren woningbouw. 

De 11e Rapportage faseren en doseren woningbouw stond op de Lijst van 

ingekomen stukken voor de raad van 13 november 2019 (B-3.12). In de 

agendacommissie van 11 november 2019 is besloten deze rapportage te 

agenderen voor bespreking in een commissievergadering. 

 

Uitgenodigd: wethouder A. de Kruijf. 

 

Besluit 

Het agendapunt is rijp voor meningsvorming en besluitvorming in de raad van 

5 februari 2020. 
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20:15 

Raadsagenda: Beleidskaders huisvesting arbeidsmigranten. 

Uitgenodigd: wethouder A. de Kruijf. 

 

 

 

Besluit 

Het agendapunt is rijp voor meningsvorming en besluitvorming in de raad van 

5 februari 2020. 

 

4.a 

20:45 

Raadsagenda: Kaderbrief Ontwerp- en Meerjarenbegroting Regio Foodvalley 

Uitgenodigd: wethouder A. de Kruijf 

 

 

 

Besluit 
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Het agendapunt is rijp voor meningsvorming en besluitvorming in de raad van 

5 februari 2020. 

 

Toelichting 

Toezegging; de post werkgelegenheid Regio Foodvalley  van € 23.000 voor 

Barneveld, zal verklaard worden in een memo. 

 

4.b 

20:55 

Raadsagenda: Kaderbrief Valleihopper 

Uitgenodigd:  wethouder P.J.T. van Daalen 

 

 

 

Besluit 

Het agendapunt is rijp voor besluitvorming in de raad van 5 februari 2020. 

 

4.c 

21:10 

Raadsagenda: Kaderbrief Regio De Vallei 

Uitgenodigd: Wethouder A. de Kruijf 

 

 

 

 

Besluit 

Het agendapunt is rijp voor besluitvorming in de raad van 5 februari 2020. 
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21:15 

Pauze 

 

6 

21:25 

Besluit van B&W inzake overzicht parkeer- en verkeersituaties bij scholen 

Besluit van B&W inzake overzicht parkeer- en verkeerssituaties bij scholen. 

Dit besluit, dat op de Lijst van ingekomen stukken voor de raad van 11 

december 2019 stond (B-2.2) is geagendeerd op verzoek van de fractie van 

Lokaal Belang en van de ChristenUnie. Lokaal Belang heeft al langer zorgen 

over de verkeersveiligheid (verkeersafwikkeling en parkeren) rondom enkele 

scholen zoals bijvoorbeeld De Burgt. Daarom wil Lokaal Belang graag in 

gesprek gaan om te bekijken waar de prioriteiten liggen en wat de 

verbetermogelijkheden zijn. 

De ChristenUnie wil graag bespreken wat te doen met deze rapportage en hoe 

te prioriteren vanuit deze rapportage op de actuele problematiek. 

 

Uitgenodigd: wethouder P.J.T. van Daalen. 
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Besluit 

Het onderwerp is voldoende besproken en behoeft geen besluitvorming. 
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21:45 

Besluit  van B&W inzake Evaluatie rotonde Stationsweg - Van Wijnbergenlaan 

Dit besluit, dat op de Lijst van ingekomen stukken voor de raad van 5 februari 

2020 staat (B-2.1) is geagendeerd op verzoek van de agendacommissie (in de 

vergadering van deze commissie van 14 oktober 2019). 

 

Uitgenodigd: wethouder P.J.T. van Daalen. 

 

Besluit 

het besluit is voldoende besproken en behoeft geen besluitvorming. 

 

Toelichting 

Toezegging er is een mail met advies binnen gekomen van een omwonende. 

Deze mail en de beantwoording verzenden naar de raadsleden. 
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22:05 

Rondvraag 

 

Besluit 

De heer Ploeg: 

- Weer een auto in de sloot aan de Wesselseweg. 

Wij hebben GS in juni 2019 een brief gestuurd met vragen over onder andere 

de bochten in de Wesselseweg. Na die brief heeft de provincie een 

maximumsnelheid van 50 km/h in een van de S-bochten ingesteld. Omdat het 

aantal ongevallen nog steeds hoog bleef, hebben wij in november jl. GS per 

brief verzocht om een extra snelheidsverlaging. Daarnaast heeft de provincie 

zelf ter plaatse onderzoek verricht naar de vormgeving van de bocht en het 

wegdek. Hoewel op ambtelijk niveau sindsdien gesprekken plaatsvinden over 

de toekomstige vormgeving, functie en gebruik van diverse provinciale wegen 

in Barneveld, hebben wij formeel nog geen reactie op onze vragen uit de brief 

ontvangen. Wij hebben de provincie gevraagd dit alsnog op korte termijn te 

doen. 

 

 

- Garderbroekerweg/Kamperweg. Sloten zijn gemaaid de hopen liggen er al 

maanden! 
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Deze wordt zo spoedig mogelijk opgeruimd. 

 

De heer Van de Broek: 

- Hoe staat het met verkeer voor Hoevelakenseweg/Eendrachtstaat. 

Het concept rapport wordt over 2 weken verwacht. Eind februari 2020 is het 

definitieve rapport voorhanden. 

 

De heer Van den Born: 

- Bij een nieuwjaarsreceptie van Stroe in 2018, heeft wethouder De Kruijf 

verteld dat 

er een gezondheidscentrum komt in Stroe. Hoe staat het met deze toezegging? 

In nauw overleg met Plaatselijk Belang wordt gesproken over dit onderwerp. 

Er waren meerdere opties. Waarschijnlijk zal er,  bij genoeg animo van de 

markt,  dit in het bouwplan van Van de Kolk gepland worden. Het is zeker niet 

van de baan! 
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22:10 

Sluiting 

 

 


